

## 簽證及居留證申辦流程一覽表 Visa & ARC Application Process

持 90 天簽證入境者 Holding a 90 day Visitor Visa  
入境日期 Entry Date: \_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日

90 days

於到期日前二個禮拜至移民署申請第一次停留延長  
First visit Taichung Department of Immigration for  
visa extension (2 weeks before the duration of stay)  
申請日期 Apply Date: \_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日

90 days

於同一學校就讀滿四個月並預繳下學期至少三個月的學費後，可線上申請居留證，持停留簽證者，每次在台最多只能停留六個月，請務必於到期日前 15 天申請居留證。

Those who have studied at one school for four months and are registered for three more months of study must, at least 15 days prior to the expiry of their Visa, upload all required documents to the online application system and pay the fee after receiving the notification from the Immigration Office (The maximum stay for holders of a Visitor Visa is 6 months)

申請日期 Apply Date: \_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日

6 months

6 months

拿到居留證後居留滿六個月後，可至台中健保局申請加入全民健康保險。  
With an ARC for more than 6 months are required to enroll in the National Health Insurance program.  
申請日期 Apply Date: \_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日

於居留證到期日前三個禮拜申請居留證延長。  
Visit Taichung Department of Immigration for ARC extension (3 weeks before the duration day)  
申請日期 Apply Date: \_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日